
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 359
Vil ministeren oplyse, om der, med afsæt i hundeloven, er opstillet måltal for,
hvor mange hunde de enkelte politikredse skal aflive årligt? Og vil ministeren,
hvis sådanne måltal ikke er opstillet fra centralt hold oplyse, om de enkelte
politikredse har eller kan opstille egne mål for, hvor mange hunde der skal af-
lives årligt som følge af hundeloven?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2012-13
REU alm. del Spørgsmål 359
Offentligt


